
1003/2023 d o  s p i s u  t r e ś c i A K T U A L N O Ś C I   |   A R T Y K U Ł   |   P O R A D A   |   P R O D U K T Y   |   w Y w I A D

w fabryce w Rybniku nieustannie doskonalimy 
procesy, mając na uwadze dbałość o ekologię 
całego cyklu produkcyjnego, co stało się naszą 
pasją. – podsumowuje Barbara Katychów. Już 
na etapie produkcji firma sięga po rozwiązania, 
które ograniczają negatywny wpływ na środo-
wisko. wszystkie grzejniki stalowe produkowa-
ne w Rybniku są trwałe i w stu procentach na-
dają się do recyklingu po użyciu. w przyszłości 
zaś firma zamierza wykorzystywać tzw. zielo-
ną stal – wyprodukowaną z użyciem wodoru 
zamiast węgla i koksu. Taka stal już powstaje 
w Skandynawii. w swoich produktach Purmo 
stosuje ponadto mosiądz z recyklingu, o niskiej 
zawartości ołowiu.

Polska to jeden z najważniejszych i najbardziej 
rozwiniętych rynków dla koncernu Purmo. 
Dlatego już po pierwszym roku działalności w na-
szym kraju zapadła strategiczna decyzja o budo-
wie nowej fabryki Purmo w Rybniku. Rozpoczęła 
ona produkcję grzejników płytowych w 1993 
roku i szybko została największym i najbardziej 
nowoczesnym zakładem produkcyjnym koncer-
nu. Obecnie co roku z Rybnika do odbiorców na 
całym świecie trafia ponad 2 miliony grzejników. 
Fabryka zatrudnia niemal 500 osób i jest jed-
nym z największych pracodawców w Rybniku. 
Na początku marca oficjalnie otwarta została 
nowa hala produkcyjna, w której zainstalowana 
zostanie tzw. linia hybrydowa – zdolna do pro-
dukcji zarówno modeli grzejników pionowych, 
jak i poziomych. w związku ze zwiększeniem skali 
produkcji planowany jest wzrost zatrudnienia  
o kilkadziesiąt osób. 

Zielona produkcja

w 2017 roku zarządzanie fabryką w Rybniku ob-
jęła nowa dyrektor – Barbara Katychów, związa-
na z zakładem od 20 lat i zaledwie w ciągu roku 
produkcja osiągnęła rekordowy poziom – aż 2,7 
miliona sztuk grzejników w skali roku! – W każ-
dym procesie najważniejsi są dla mnie… ludzie. 
Sukces, który osiągamy w zarządzanym przeze 
mnie zakładzie produkcyjnym w Rybniku jest 
możliwy przede wszystkim dzięki zespołowi spe-
cjalistów, którzy pracują z pełnym zaangażowa-
niem na sukces marki Purmo. Otwarcie nowej linii 
produkcyjnej było możliwe dzięki niezwykle efek-
tywnej pracy zespołowej pomiędzy wszystkimi 
działami naszej fabryki. Część z osób, które sym-
bolicznie przecinały wstęgę, pracuje w naszej fa-
bryce od samego początku – czyli od 30 lat! Dzięki 
takiemu zespołowi wysokiej klasy specjalistów  

Kiedy w 1992 roku na polskim rynku pojawiła się marka 
grzejników płytowych Purmo, całkowicie zmieniła rynek 
rozwiązań grzewczych w naszym kraju. Dlaczego? Ta należąca 
do międzynarodowego koncernu o fińskich korzeniach firma 
przez 30 lat sprzedała na rynku polskim rekordową liczbę 
ponad 17 mln grzejników płytowych. Statystycznie oznacza 
to, że w każdym polskim domu znajduje się co najmniej jeden 
grzejnik marki Purmo. większość z nich pochodzi z największej 
i najnowocześniejszej fabryki koncernu mieszczącej się  
w Rybniku, która właśnie obchodzi 30-lecie działalności.  
w marcu br. otwarta została kolejna, nowa hala produkcyjna, 
która zwiększy moce produkcyjne zakładu. 

30 lat produkcji grzejników purmo w polsce

Obejrzyj  jak budowano nową halę 
produkcyjną w rybniku 
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